



STYREMØTE 2-2023 LØTEN O-LAG
Mandag 27. mars kl. 18.00
hos Tove-Kristin Westli

Tilstede: Tove-Kristin Westli, Simen Smestad, Emilie Westli Andersen, Steinar Libak, Sigurd Skaaden, Knut-Johan Schjerve (vara), Tore Stenseth (sak 16/2023), Henning Olsen (sak 16/2023), Stine Engebakken (ref)

Forfall: Sigurd Dæhli

Sak 15/2023 Godkjenning av referat fra styremøtet 20. februar 2023

Ok.

Sak 16/2023 Stolpejakten 2023

Sentrum, Budor (+ sykkel på Budor), Sjømarka (sammen med Tur-O), Mosjømarka
Bjørnar legger det inn.
Markere p-plasser på kart? Færre trykte kart i år, flere digitale brukere.

Sak 17/2023 Kartplan v/Sigurd D.

Utgår i dag.

Sak 18/2023 Informasjon fra aktivitetskomiteen

Simen refererer fra møte i aktivitetskomiteen.
Evine lager turnusordning for utsetting av poster/ukas løype.

Sak 19/2023 Program Kick-Off 13.april

Sted: Ungdomsskolen, rom 160, kl 18.00.
Klubbkveld for alle i Løten o-lag, inkludert råtass.

- Informere om aktivitetsplan (Simen)
- Salg av o-klær
- Kaker i anledning medaljer i ski-o

Sak 20/2023 Idrettsskolen 24. og 31.mai – hvem organiserer?

Sted; Østvang og Lund (gjenbruk av tidligere skoleopplegg)

EKT-løype (må koordinere bruk av enheter ift pinseløp)

Sak 21/2023 Penger til litt utstyr til jubileumsløpet NM 1953 i september?

Ok.

Sak 22/2023 Få på plass faste Råtass-hjelpere

Knut-Johan og Sigurd S er faste. Emilie har flere navn på blokka.

Forslag om at vi bestiller klær 2 ganger i året. Vi supplerer med noen ekstra trøyer nå, i tillegg til bestilling fra noen Råtass.

Sak 23/2023 Hvordan gjøre en felles innsats for å få med løpere på utvalgte løp?

Utvalgte løp:

KM mellom og KM sprint 10./11.juni

Elgdilten/Løvsprett 28./29 mai

Furugampen/Ringreven 30.sept/1. okt (tidlig rekruttering)

Send ut meldinger, informere på Kick-Off og på foreldremøte Råtass.

Sak 24/2023 Søke midler fra Sparebankstiftelsen?

Søke om midler i forhold til rekruttering av barn og unge til Løten o-lag.
Tove-Kristin søker (frist 1. april).

Sak 25/2023 Forespørsel om kontrollører til KM mellom/sprint

Tove-Kristin spør Kristian Storsveen, Trond Olsen eller Einar Lien.

Sak 26/2023 Forespørsel fra NOF om å arrangere ski-o-treff 13.01.-14.01.24

Vi tar ikke på oss å arrangere dette. Vi ønsker heller et NM-arrangement hvor eliten er tilstede.
Tove-Kristin melder tilbake til Jan Arild Johnsen.

Sak 27/2023 Søke om tid i gymsal vinter 2023/2024

Vi søker om bruk av gymsalen på Østvang på onsdager fra ca 15. november til påske.

Sak 28/2023 Evt.

-Forespørsel fra Emilie Westli Andersen (Løten kommune) ift. markering av miljøuka i Løten, 26. april. Vi takker nei til å delta med aktivitet her.

- Steinar snakker med Oddveig Anne Sagbakken, revisor for Løten o-lag, vedr. krav om to personers signering av betalinger i nettbank.

Neste styremøte mandag 15. mai kl 18.00 hos Simen Smestad.